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Notulen 

Onderwerp: Raadscommissie Middelen d.d. 2 september 2013. 
Aanwezigen: De heer A. Harren (voorzitter), mevrouw E.A. Schreiner (raadsgriffier) 

VVD: de heer E.S. van der Laan 
Burgerbelang: de heer A.G.W. Jongenelen, mevrouw M. Jongejan 
HOP: de heer C.C. Mertens, mevrouw C. van het Schip-Nieuwboer   
PvdA: de heer I.H. Louis, mevrouw A.M. Valent-Groot 
CDA: de heer M. Koster 
GroenLinks: de heer R. Schoemaker 
D66: de heer M. Feelders, mevrouw C. van Diemen  
VSP: de heer T.W. Reijnders, de heer G.J. Otte 
Trots op Nederland: mevrouw M.M.M. Wiedijk, de heer J. van der Starre 
ChristenUnie: mevrouw T.J. Visser-Hogeterp, mevrouw T. Huijboom-Brouwer 

Afwezigen: S. van der Werff (GroenLinks), S. Brau (PvdA), G. Oude Kotte (CDA), A. van Oord (VVD).  
Bestuurlijk: Wethouder L.H.M. Dickhoff en burgemeester H.M.W. ter Heegde   
Ambtelijk: Mevrouw S. Waschkowitz (strategisch beleidsadviseur integrale veiligheid) en mevrouw  
Notuliste: Mevrouw M. Schaper-de Jong 
 

Nr. Onderwerp Actie 

001. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. Er zijn geen mededelingen. 

 
 

002. Publieksrondvraag/ spreekrecht 
Een bewoner uit de Edelstenenwijk spreekt in, namens de bewoners van de Albast, ten 
aanzien van de overlast die wordt veroorzaakt door puberjongeren bij basisschool De 
Tweemaster. De commissie heeft, via de griffie, mails ontvangen over de enquête die 
de betreffende bewoner heeft verspreid binnen zijn straat en een mogelijke 
gezamenlijke aanpak.  
Vragen vanuit de commissie  
-Trots: is er al contact geweest met de jongerenwerker. Het antwoord hierop is 
ontkennend. Ook het contact met de wijkagent is nog niet tot stand gekomen. 
- D66: wat is de grootte van de groep. De grootte variert tussen de 3 en 12 jongeren.  
- GroenLinks vraagt naar het contact met de ouders. Het antwoord is dat de jongeren 
niet aangesproken wensen te worden door de buurtbewoners op hun gedrag en verhaal 
gaan halen bij hun ouders. De ouders ontkennen het wangedrag van hun kinderen.  
- HOP: is er al aangifte gedaan bij de politie. De buurt heeft wisselende ervaring met de 
inzet van de politie bij overlast, men krijgt weinig response.  
Reactie van de portefeuillehouder 
-Burgemeester Ter Heegde bevestigt dat het hier gaat om een nieuwe groep jongeren 
die overlast veroorzaken. Hij heeft vanmiddag contact gehad met de politie, de overlast 
is verschillende malen gemeld, er is 1 keer aangifte gedaan. De jongeren zijn 
geregistreerd bij JIB en er wordt actie op ondernomen.  
-Afgesproken wordt dat de bewoner contact op zal nemen met de griffie ten aanzien 
van contactgegevens van de jongerenwerker.   

 

003. Vaststellen notulen van de commissievergadering 24 juni 2013 
De notuleren worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

004. Vaststelling termijnagenda commissie MI 2012-2014 
De termijnagenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

005. Actieve informatie vanuit het College/Wet Gemeenschappelijke Regelingen 
(WGR) 
-Wethouder Dickhoff deelt mee dat er door Trots, voor het zomerreces, schriftelijke 
vragen zijn gesteld die helaas nog niet beantwoord zijn door het college. De vragen 
worden binnen drie weken behandeld met excuses voor de vertraging.  
- Burgemeester Ter Heegde zegt dat de zomerfestivals in Heerhugowaard succesvol 
zijn verlopen.  
 - Op 23 september a.s. van 18.00 tot 20.00 uur wordt er een voorlichtingsbijeenkomst 
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georganiseerd over de regionalisering van de brandweer. Locatie Brandweerkazerne 
Alkmaar. De heer Ter Heegde roept fracties op om hierbij aanwezig te zijn.  
- Er is een halt toegeroepen aan de illegale motorraces op het bouwterrein van het 
nieuwe ziekenhuis. De politie gaat nu handhaven.  
-VSP merkt op dat de hackers bijeenkomst (Geestmerambacht) een groot succes was 
maar dat ze volgend jaar waarschijnlijk naar een andere locatie zullen uitwijken gezien 
de strenge gemeentelijke regelgeving. Afgesproken wordt dat de VSP hier schriftelijke 
vragen over indient bij wethouder Dickhoff die dit dan in het PORA zal bespreken. 

Fracties 
 
 
 
 
 
 
 
VSP / weth 
Dickhoff 

006. Beleid Drugsverkooppunten (geactualiseerd coffeeshopbeleid en 
Damoclesbeleid) 
Reacties van de fracties (commissiebespreking)  
-ChristenUnie stelt vragen over wietplantages in koopwoningen, te grote voorraden bij 
de coffeeshops, intensivering handhavingsbeleid MOE-landers en handhavingsbeleid 
toegestuurd aan Ministerie van Justitie?  
-Burgerbelang constateert dat er enorm veel drugsgebruikers zijn onder jongeren 
tussen 11-19 jaar. Wat kan er gedaan worden om dit aantal te beperken? 
- Trots vraagt hoe vaak een coffeeshop gecontroleerd wordt. De fractie stemt in. 
- D66, CDA en PvdA hebben geen vragen en stemmen in. 
- Ook GroenLinks heeft niet echt een vraag maar spreekt wel haar zorg uit over de 
spagaat die is ontstaan door het Nederlands beleid. De fractie verwacht geen 
problemen met MOE-landers en stemt in met het voorstel. 
- Ook HOP kan zich vinden in het voorstel en stelt een vraag over de prioriteit in 
handhaving als dit binnen de bestaande capaciteit van de gemeente wordt opgelost. 
- VVD vraagt waarom de GGD spreekt over de groep van 11 tot 19 jarigen. De fractie 
ziet liever dat men spreekt over de groep minderjarigen dus onder de 18 jaar. De fractie 
gaat akkoord met het voorstel.  
- VSP gaat akkoord maar vindt 1 coffeeshop meer dan voldoende.  
Afspraken en toezeggingen door het college 
- Bij een wietplantage maakt het niet uit of er sprake is van een huur- of koopwoning. 
- Er is een keer een incident geweest met te grote voorraden in de coffeeshop.  
- Het college is tevreden met de gang van zaken bij de coffeeshop in Heerhugowaard. 
- In het MOE-landers project heeft men goede ervaringen met inschrijvingen. Er is in 
Heerhugowaard geen sprake van drugstoerisme zoals in de grensstreek.  
- Het aantal gebruikers in Noord-Holland Noord is 2,8% van de bevolking.  
- De GGD spreekt landelijk over de groep van 11-19 jarigen. Dit is dus niet regionaal 
aan te passen.  
- Handhaving vindt plaats als er ergens overlast is. Prioriteiten worden gesteld.  
- Coffeeshops worden twee keer per jaar gecontroleerd.  
- De portefeuillehouder is beslissingsbevoegd ten aanzien van het beleid 
drugsverkooppunten en is blij met de inbreng van de commissie. 

 

007 Vaststelling Kadernota handhaving 2013-2017 
Reacties van de fracties op de kadernota 
- Burgerbelang maakt zich zorgen over de balans tussen de eigen verantwoordelijkheid 
van bewoners en handhaving. Handhaving vindt soms plaats ‘met een zonnebril’. Is de 
personele bezetting toegerust op de voorgestelde wijzigingen? Bespreekstuk. 
- Trots vraagt door wie de prioriteiten worden bepaald. De fractie gaan akkoord. 
- D66 vraagt hoe dit voorstel in verhouding staat tot de RUD (Regionale 
Uitvoeringsdienst). Verder gaat de fractie akkoord.  
- Ook GroenLinks vindt de eigen verantwoordelijkheid van burgers moeilijk in te passen 
in het naleven van regels. De burger moet hierin niet in de steek worden gelaten, er 
dient een balans te worden gevonden. Bespreekstuk. 
- CDA ziet deze aanpassing meer als jurisprudentie dan dat er daadwerkelijk iets 
wijzigt. Fractie gaat akkoord. 
- PvdA is nog steeds benieuwd naar de invulling van de drank- en horecawet. Akkoord. 
- HOP vraagt wat er gedaan wordt aan zwerfvuil in het openbaar groen. De fractie is het 
er mee eens dat goed gedrag beloond moet worden maar is voorstander van 
handhaving waar de grens wordt overschreden. De BOA’s moeten niet meer 
politietaken opgelegd krijgen.  
- VVD vraagt of er een pilot komt voor de inzet van BOA’s in Heerhugowaard.  
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De fractie van de VVD denkt dat wat men heeft, voorlopig voldoende is maar het is 
afhankelijk van de taken in de toekomst.  
-VSP en ChristenUnie gaan akkoord. 
Afspraken en toezeggingen door het college 
- Burgers hebben eigen verantwoordelijkheid voor hun gedrag. Het verschil zit in 
belonen van burgers die verantwoordelijkheid nemen in plaats van systematisch 
handhaven. Burgers die zich niet aan de regels houden krijgen te maken met strengere 
handhaving. Er is gekozen voor een sympathiekere aanpak, dit geldt niet voor 
parkeerovertredingen.  
- BOA’s in Heerhugowaard zijn toegerust op hun huidige taak.  
- De drank- en horecawet staat in november 2013 op de agenda.  
- RUD: Heerhugowaard neemt het minimumpakket aan wettelijke taken af en heeft niet 
gekozen voor het pluspakket.  
- De kadernota is vrij globaal, prioriteiten worden jaarlijks bekeken n.a.v. het 
voorgaande jaar. 
- Het college heeft niet gezegd dat men elkaar moet aanspreken (wethouder Stam heeft 
dit gezegd in een interview met de Alkmaarse Courant).  
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie adviseert de kadernota als bespreekstuk te agenderen voor de 
komende raadsvergadering. Burgerbelang en GroenLinks willen hierover nog nadere 
discussie voeren.  

008 Wijziging van de verordening op de heffing en de invordering van afvalstoffen 
Reacties van de fracties aangaande het raadsbesluit 
-Burgerbelang stelt een vraag over kubieke meters. Deze vraag zal schriftelijk worden 
gesteld en worden beantwoord.  
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie adviseert dit raadsvoorstel als akkoordstuk te agenderen voor de 
komende raadsvergadering 

 
 
 
Burgerbelang/ 
College 

009 Overdragen taak Veiligheidshuis aan bestuur Veiligheidsregio Noord-Holland 
Noord 
Reacties van de fracties aangaande het raadsbesluit 
-Trots vraagt of de keuze al is gemaakt. De begroting is erg summier. Er wordt, in de 
matrix, gesproken over 0,39 eurocent per inwoner en in het voorstel over 0,40 eurocent. 
- D66: dit ligt in lijn der verwachting. De fractie ziet geen bijzonderheden, is uitwerking. 
- HOP vraagt of Heerhugowaard hier geld voor krijgt vanuit het Rijk. Er staat dat de 
regeling ingaat in 2004 (dit moet uiteraard 2014 zijn).  
- VVD vraagt of de bijdrage van 0,40 eurocent bovenop de bijdrage komt die nu al 
wordt betaald. Wat levert het efficiencyvoordeel dan op? In hoeverre heeft de gemeente 
invloed op het toewijzen van extra taken aan het Veiligheidshuis. De VVD is 
voorstander van een contract van vijf jaar in plaats van een GR.  
- VSP gaat akkoord maar is niet enthousiast over de vestigingsplaats.  
- ChristenUnie vraagt hoeveel casussen er zijn behandeld. En wat is de toegevoegde 
waarde, er is al een CJG. De fractie heeft moeite met de extra bijdrage per inwoner 
maar gaat wel akkoord.  
- Burgerbelang gaat akkoord met het voorstel.  
- Trots merkt op dat de uittrederegeling erg summier staat beschreven.  
- HOP merkt op dat als deelname verplicht is, dat een uittrederegeling overbodig is.  
Afspraken en toezeggingen door het college 
- Heerhugowaard krijgt het bedrag van 0,40 eurocent per inwoner niet van het Rijk. 
- Tot nu toe heeft de gemeente nog niets betaald aan het Veiligheidshuis aangezien 
Heerhugowaard via de Bomenwijkgroep werkte. Het inverdieneffect is dat, bij toetreding 
tot de Veiligheidsregio, de uren van de voorzitter en secretaris niet meer betaald 
hoeven te worden.  
- De ervaringen met het Veiligheidshuis zijn goed, het is de beste manier om de 
problematiek integraal aan te pakken.  
- De criminele gevallen ondervangt men niet met het CJG.  
- In de regio Alkmaar zijn in 2012, 440 cases besproken.  
Voor Heerhugowaard, nazorg ex gedetineerden: 32 meldingen.  
- Extra taken toevoegen aan het Veiligheidshuis, gaat altijd via de gemeenteraad. 
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- Een evaluatie na vijf jaar is mogelijk maar het college vindt ieder jaar evalueren beter.  
- Een uittrederegeling gaat naar redelijkheid en billijkheid, twee jaar afvloeiingsregeling.  
- De stemverhouding is evenwichtiger geworden door de gemeentelijke herindelingen.   
- Deelnemen aan de veiligheidsregio is niet verplicht maar HHW is dan wel de enige 
gemeente die niet meedoet. De werkwijze van het Veiligheidshuis is doelmatig.   
- Het OM wil de Veiligheidshuizen bestendigen via deze constructie.  
- Het principe is: geen gebouwen. Er wordt nog gekeken naar een gunstige oplossing.  
- Het juiste bedrag is 0,40 eurocent in plaats van 0,39 eurocent.  
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie adviseert dit raadsvoorstel als akkoordstuk te agenderen voor de 
komende raadsvergadering. 

010 Aanpassen raadsverordeningen 
Reacties van de fracties aangaande het raadsbesluit 
-D66 en Burgerbelang dienen een initiatiefvoorstel in over benoeming commissieleden. 
Ze geven een toelichting hierop (Liesbeth, ik neem aan dat dit initiatiefvoorstel op 
papier staat en bij het verslag wordt gevoegd).  
- PvdA verwijst naar de consensus die is bereikt in het raadsconvent over de 
vergoeding als een fractie een commissievoorzitter levert. HOP sluit zich hierbij aan. 
- HOP heeft moeite met de benoeming van een commissielid, niet raadslid die niet op 
de kieslijst heeft gestaan. Fracties kunnen altijd advies vragen aan deskundigen. Er zou 
een uitzondering kunnen worden gemaakt voor adviseurs die nieuwkomers zijn in 
Heerhugowaard en daarom niet op de kieslijst staan. De fractie stelt voor drie 
commissieleden met maximaal een vergadering per maand vergoeding.  
- VVD vraagt of het budget toereikend is als er steeds meer en kleinere fracties komen. 
Commissieleden moeten wel de eed afleggen.  
- VSP vindt dit een zaak van de nieuwe gemeenteraad die in 2014 aantreedt.  
- In het raadsconvent is besproken dat dit voorstel nu wordt voorgelegd op basis van 
ervaringen uit de huidige gemeenteraad. Het is belangrijk dat nieuwe leden op de 
kieslijst weten waar ze aan toe zijn.  
- ChristenUnie wijst op de onevenredigheid in de vergoeding tussen leden van de CAR, 
leden van de commissie bezwaarschriften en commissieleden. De samenvoeging van 
de commissies SO en SB kan een besparing opleveren.  
- Trots en HOP vrezen voor een grote wisseling in leden van de commissie.  
- Burgerbelang wil in de raad reageren op de raadsvergoeding die de afgelopen jaren 
nooit geïndexeerd is. De fractie wil dit als een bespreekstuk behandelen.  
- Trots overweegt een amendement.  
- PvdA waarschuwt voor regels aangaande problemen die er nu niet zijn.  
- De schriftelijk gestelde vraag van de ChristenUnie wordt gemaild aan het college.  
Afspraken en toezeggingen door het college 
-De door de PvdA genoemde aanpassing wordt nog doorgevoerd in het voorstel. De 
rest van de genoemde aanpassingen kan via amendementen.  
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk te agenderen voor de 
komende raadsvergadering. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 

011 Inkoop- en Aanbestedingsbeleid 
Aanpassing in het dictum: de gemeente Den Helder fungeert als klachtenmeldpunt voor 
de gemeente Heerhugowaard en vice versa. 
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie adviseert dit raadsvoorstel als akkoordstuk te agenderen voor de 
komende raadsvergadering. 

 

012 Rondvraag en Sluiting 
De heer Jongenelen (Burgerbelang) en de voorzitter geven nog een korte toelichting op 
het verslag van de Klankbordgroep regio Alkmaar. Er zijn verder geen vragen voor de 
rondvraag.  
 
Sluiting: 22.35 uur.  

 

 


